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Vážení členové zastupitelstva města, dámy a pánové,  
podle zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, 

zahajuji 18. zasedání zastupitelstva města Manětín, které bylo svoláno 
na 11. listopadu 2024 do KD Vladměřice a na kterém vás srdečně vítám. 

 

Dosud je přítomno 11 členů zastupitelstva města z celkového počtu 13 členů. Z jednání se 
omluvili: M. G. Schreinerová, jeden mandát zastupitele zatím neobsazen.  
 
Zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno a vyhlášeno a může se právoplatně 
usnášet ve všech bodech jednání. 
   

Zápis z předchozího, tj. sedmnáctého, zasedání byl ověřen a v kanceláři 
starosty města byl k nahlédnutí. Nebyly podány žádné námitky, proto konstatuji, že 
byl schválen. Zápis z jednání z minulého zasedání je k nahlédnutí v podatelně města a 
v anonymizované podobě na internetových stránkách města.  
 

Dne 23. 10. 2024 jsem obdržel oznámení Josefa Gilberta Matušky a Václava Koudeleho 
z volební strany Občané pro rozvoj Manětínska o vzdání se mandátu zastupitele a dne 24. 
10. 2024 následovala rezignace Jaroslava Hrušky z volební strany Pro Manětínsko.  
Starosta rezignujícím zastupitelům poděkoval za práci v zastupitelstvu.  
 

Dle výsledku komunálních voleb z roku 2022 nastupuje na uvolněné místo v zastupitelstvu 
z volební strany Občané pro rozvoj Manětínska Ivana Soukupová. Další náhradník byl Jiří 
Pešík, který též na tento mandát rezignoval, a proto na uvolněné místo zastupitele nastupuje 
Josef Haala, který byl další v pořadí.  
 

Na mandát zastupitele za volební stranu Pro Manětínsko dále rezignovali náhradníci Petr 
Severa, Josef Burda, Petr Myslivec a Jaroslav Burda. Další v pořadí je Radek Sopr, který 
zaslal rezignaci dnes.  
 

Noví zastupitelé musí složit slib. 
Přistoupíme tedy ke složení slibu člena zastupitelstva města Manětín stanoveného § 69 
zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů. Poté, co slib přečtu, žádám paní 
Ivanu Soukupovou a pana Josefa Haalu, aby ke mně přistoupili, potvrdili slib podáním ruky, 
slovem slibuji a svým podpisem pod text slibu.  
Všechny přítomné prosím, aby povstali.  
 

Paní Ivana Soukupová a pan Josef Haala skládají slib. 
 

Nyní ještě požádám zastupitelstvo, aby vzalo na vědomí tato usnesení: 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

119/24 – ZM bere na vědomí rezignaci Josefa Gilberta Matušky, Václava Koudeleho a 
Jaroslava Hrušky na mandát člena zastupitelstva města.   
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno.  
 

Návrh na znění usnesení: 
 

120/24 – ZM bere na vědomí rezignaci náhradníků Jiřího Pešíka, Petra Severy, Josefa 
Burdy, Petra Myslivce, Jaroslava Burdy a Radka Sopra na mandát člena zastupitelstva 
města.   
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno.  
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Návrh na znění usnesení: 
 

121/24 – ZM bere na vědomí slib nových členů zastupitelstva Ivany Soukupové a 
Josefa Haaly, který bude přílohou č. 1 tohoto usnesení.  
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno.  
 

Konstatuji, že celkový počet přítomných zastupitelů je 11.  
 

Dalšímu náhradníkovi z volební strany Pro Manětínsko sdělíme zítra, že mu vznikl mandát.  
 

Navrhuji, aby se dnešní jednání řídilo tímto programem: 
 

1.      Zahájení  
2.      Rezignace členů zastupitelstva a složení slibu nových zastupitelů   
3.      Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
4.      Zpráva starosty  
5.      Zpráva kontrolního výboru  
6.      Záměr prodeje části pozemku v k. ú. Stvolny 
7.      Záměr směny pozemků v k. ú. Rabštejn nad Střelou 
8.      Prodej pozemku v k. ú. Česká Doubravice 
9.      Prodej pozemku v k. ú. Rabštejn nad Střelou 
10.     Smlouva o bezúplatném převodu pozemků s Lesy České republiky s. p. 
11.     Veřejnoprávní smlouva s Římskokatolickou farností Manětín   
12.     Rozpočtové opatření 
13.     Různé, diskuse, závěr 

 
Má někdo z členů zastupitelstva města k programu nějakou připomínku?   
 

Návrh na znění usnesení: 
 

124/24 – ZM schvaluje program 18. zasedání ZM. 
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. Program dnešního jednání byl schválen.  
 
Přejdeme k volbě zapisovatele, ověřovatelů zápisu.  
 

Navrhuji, aby zapisovatelkou dnešního jednání byla paní Eva Vaňková. Má někdo jiný návrh? 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

125/24 – ZM schvaluje zapisovatelkou jednání paní Evu Vaňkovou. 
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno, paní Eva Vaňková byla zvolena zapisovatelkou 
dnešního jednání. 
 
Doporučuji, aby ověřovateli zápisu byl zvolen pan Miroslav Karas a paní Alena Fišerová. Má 
někdo jiný návrh?  
 

Návrh na znění usnesení: 
 

126/24 – ZM schvaluje ověřovateli zápisu pana Miroslava Karase a paní Alenu 
Fišerovou. 
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. Oba navržení byli zvoleni ověřovateli zápisu. 
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Nyní bych Vám přednesl zprávu o činnosti starosty města od posledního zasedání 
zastupitelstva města. Starosta čte zprávu, podává vysvětlení k předneseným bodům a 
otevírá diskusi ke zprávě starosty. 
 

Diskuse: Nikdo nediskutoval. 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

122/24 – ZM bere na vědomí zprávu o činnosti starosty od posledního zasedání 
zastupitelstva města, která je přílohou č. 2 tohoto usnesení.  
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. 
 
Dalším bodem je Zpráva kontrolního výboru. Starosta předal slovo M. Karasovi, který 
přednesl zprávu z kontrolního výboru, který se konal 14. 10. 2024. Zprávu měli zastupitelé 
k dispozici v předstihu. 
 

Diskuse: Nikdo nediskutoval. 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

123/24 – ZM bere na vědomí zprávu ze zasedání kontrolního výboru, která je přílohou 
č. 3 tohoto usnesení.  
 

Hlasování:11 pro, usnesení bylo schváleno. 
 
Nyní jsme u bodu Záměr prodeje části pozemku v k. ú. Stvolny. Město obdrželo dne 4. 10. 
2024 žádost manželů K  o odprodej části pozemku parc. č. 34 o výměře cca 530 
m2 v k. ú. Stvolny. O část pozemku požádali z důvodu zřízení zahrady. Jedná se o ostatní 
plochu, která tvoří proluku na návsi ve Stvolnech a dle územního plánu se v současné době 
jedná o plochu RN – plocha rekreace na plochách přírodního charakteru. U této plochy nyní 
probíhá jednání o změně územního plánu na plochu BV – plochy bydlení v rodinných 
domech. Celý pozemek parc. č. 34 má výměru 1443 m2. Vzhledem k probíhající změně 
územního plánu není nyní vhodné pozemek prodávat. Žádost se zákresem do mapy jste měli 
k dispozici.     
 

Diskuse: Nikdo nediskutoval. 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

133/24 – ZM schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 34 o výměře cca 530 m2 

v. k. ú. Stvolny dle zákresu do katastrální mapy. 
 

Hlasování: 11 proti, usnesení nebylo schváleno. 
 
Dalším bodem je Záměr směny pozemků v k. ú. Rabštejn nad Střelou. Jedná se o směnu 
pozemků v okolí bývalého ranče za pozemek na náměstí v Rabštejně. Tímto záměrem 
směny jsme se zabývali již na 8. zasedání dne 25. 10. 2023, a to na základě zprávy od 
pana O. F z Rabštejna o možné směně pozemků s firmou Glocal Consulting s. r. o.  
Návrh nebyl tehdy konzultován s majitelem firmy Glocal Consulting Kamilem Vackem, ale 
byla s ním diskutována jeho ochota směnit předmětné pozemky v nějakém rozumném 
poměru za pozemek parc. č. 49 na náměstí, který vlastní.  
Na tomto zastupitelstvu byl schválen záměr směny pozemků parc. č. 772/1 a části pozemků 
parc. č. 107/1, parc. č. 107/22 a parc. č. 772/3 v k. ú. Rabštejn nad Střelou. Na tento 



4 
 

schválený návrh směny pan Kamil Vacek reagoval dopisem, kde uvedl, že má dlouhodobý 
zájem o scelování pozemků v okolí Tauhausu a jejich kultivaci zahradníky se zachováním 
volného pohybu místních a turistů tak jako dosud za předpokladu vyváženého poměru 
směny. Dále napsal, že pozemek na náměstí o výměře 512 m2 koupil v dražbě v roce 2019 
za 1,5 mil. Kč a se započtením oficiální inflace by se v dnešní době jednalo o částku 2,05 mil 
Kč. V závěru navrhl na základě umístění jím vlastněného směňovaného pozemku v centru 
proti pozemkům města na okraji obce směnu v poměru 1:3.  
Následně se konalo jednání, kde bylo nakonec domluveno, že pan Vacek městu do směny 
nabídl dva pozemky. První je pozemek na náměstí - parc. č. 49. Druhý pozemek je u ranče 
– parc. č. 199/11 o výměře 15 m2, kterým bude zajištěna přístupová cesta k chatám dvou 
vlastníků. Za tyto dva pozemky by město směnilo parc. č. 772/3 (28 m2), parc. č. 107/22 (85 
m2) a parc, č. 772/1 (98 m2), což jsou pozemky příjezdové cesty k Tauhausu a dále část 
pozemku parc. č. 107/1, a to cca 1 350 m2 z celkové výměry 4 915 m2. Tento pozemek se 
bude muset geodeticky oddělit.  
Město by tedy směnou dostalo 527 m2, z toho 512 m2 přímo v centru obce a za to by firma 
Glocal Consulting s. r. o. získala cca 1561 m2 u Tauhausu, což je v poměru 1:3.  
Dle územního plánu je pozemek na náměstí veden jako plocha ZV – plocha sídelní zeleně 
na veřejných prostranstvích a pozemky u Tauhausu jako komunikace, dále jako plocha NP 
– plochy přírodní – vysoké a izolační zeleně a část pozemku o výměře cca 300 m2 je vedena 
jako BV – plochy bydlení v rodinných domech.   
Mapu se zakreslenými pozemky ke směně a dopis od jednatele firmy Glocal Consulting s. r. 
o. jste měli k dispozici.  
Dnes bychom měli projednat záměr této směny. 
 

Diskuse:  
J. Chaloupka řekl, že se směnou souhlasí, pro město je vhodné získat pozemek na náměstí 
a pokračoval, že až se bude vyměřovat pozemek u Tauhausu, který bude město směnovat, 
tak by bylo dobré to dělat podle té skutečné situace na místě, protože cesta a vodoteč by 
měla zůstat v majetku města. E Wollrábová řekla, že pozemek na náměstí je sice menší, 
ale městu umožní v Rabštejně třeba dále investovat do věcí, které by sloužily občanům, proto 
se směnou souhlasí. I. Soukupová se zeptala, jestli komunikace, která se bude směňovat, 
slouží jen jako přístup k Tauhausu. Starosta odpověděl, že ano. O. Fábera řekl, že ta směna 
je dobře, protože město získá strategický pozemek, který se dříve pokusilo i neúspěšně 
vydražit, směna je to vyvážená a podpořil to, na co upozornil pan J. Chaloupka, aby se 
dodrželo při vyměřování pozemku. Starosta dále řekl, že město získá do vlastnictví pozemek 
parc. č. 199/11, a tím bude zajištěn přístup z obecního pozemku k chatě pana B a 
chatě dcery pana D . Dodal, že s panem B  jednal, ten mu sdělil, že mezi ním a 
D ještě dojde ke směně kousků pozemku podle skutečného stavu a pokud město 
směnou získá pozemek par. č. 199/11, tak se směnou pozemků souhlasí.  
 

Návrh na znění usnesení: 
 

127/24 – ZM schvaluje záměr směny pozemků parc. č. 772/1, parc. č. 107/22, parc. 
č.772/3 a části pozemku parc. č. 107/1 o výměře cca 1350 m2, vše v k. ú. Rabštejn nad 
Střelou dle přiloženého zákresu do katastrální mapy. 
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. 
  
Dalším bodem je prodej pozemku v k. ú. Česká Doubravice. Město obdrželo žádost manželů 
K o odprodej části pozemku v k. ú. Česká Doubravice. Jedná se o odprodej části 
pozemku parc. č. 722/4, který je veden v KN jako ostatní plocha, ostatní komunikace. 
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K tomuto účelu nechali manželé K  zpracovat geometrický plán č. 133–138/2024, kterým 
byla část pozemku oddělena a očíslována a dle geometrického plánu se jedná o pozemek 
parc. č. 722/8 o výměře 81 m2. Tento pozemek tvoří z větší části vjezd k jejich nemovitosti, 
je již dlouhodobě zaplocen a neslouží jako přístup k nemovitostem jiných vlastníků. Dle 
územního plánu se z části jedná o plochu ZV – plocha sídelní zeleně na veřejném 
prostranství a z části o veřejné prostranství s komunikací. Na minulém zasedání byl schválen 
záměr prodeje tohoto pozemku, který byl zveřejněn na úřední desce od 10. 10. 2024 do 25. 
10. 2024. Navržená cena je 150 Kč/m2.    
 

Diskuse:  
E. Wollrábová řekla, že pozemek je zaplocen a manželé K se o něj dlouhou dobu starali 
a není důvod jim pozemek neprodat, a proto s prodejem pozemku souhlasí.  
 

Návrh na znění usnesení: 
 

128/24 – ZM schvaluje prodej pozemku parc. č. 722/8 o výměře 81 m2 v k. ú. Česká 
Doubravice podle geometrického plánu č. 133-138/2024 za cenu 150 Kč/m2 manželům 
Zdeňkovi a Ireně Kočovým, Česká Doubravice.  
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. 
 
Dalším bodem je prodej pozemku v k. ú. Rabštejn nad Střelou. Město obdrželo žádost od 
paní V H která vlastní č. e. a chtěla odkoupit část pozemku parc. č. 
504/2 o výměře cca 50 m2. Tento pozemek slouží pouze k přístupu ke garáži její nemovitosti. 
Dle územního plánu se jedná o plochu ZP – plocha sídelní zeleně přírodního charakteru. 
Pozemek není průchozí, je zakončen zídkou. Byl vyhotoven Geometrický plán č. 300-
209/2023 a na minulém zasedání byl schválen záměr prodeje pozemku parc. č. 504/19, který 
byl na úřední desce zveřejněn od 10. 10. 2024 do 25. 10. 2024. Navržená cena je 250 Kč/m2.    
 

Diskuse: Nikdo nediskutoval. 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

129/24 – ZM schvaluje prodej pozemku parc. č. 504/19 o výměře 41 m2 v k. ú. Rabštejn 
nad Střelou podle geometrického plánu č. 300-209/2023 za cenu 250 Kč/m2 paní V  
H  
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. 
 

Dalším bodem je Smlouva o bezúplatném převodu pozemků s Lesy České republiky s. p. 
Město v květnu letošního roku požádalo o bezúplatný převod spoluvlastnických podílů 
lesních pozemků v k. ú. Manětín. Žádali jsme o bezúplatný převod spoluvlastnických podílů 
lesních pozemků podle § 4, odst. 9, písm. c/ zákona č. 289/1995 Sb. o lesích.  
Jedná se o spoluvlastnický podíl 3/16 (tj. 1 089 m2) u pozemku parc. č. 1044/1 o celkové 
výměře 5 809 m2 v k. ú. Manětín a o spoluvlastnický podíl 3/16 (tj. 27 m2) u pozemku parc. 
č. 1043 o celkové výměře 143 m2 v k. ú. Manětín.  
Tyto spoluvlastnické podíly byly vedeny na seznamu nedostatečně identifikovaných vlastníků 
teprve po převedení do majetku Lesů České republiky s. p. jsme o ně mohli požádat. Dnes 
bychom měli projednat smlouvu o jejich bezúplatném převodu do vlastnictví města. Smlouvu 
jste měli k dispozici. 
 

Diskuse: Nikdo nediskutoval. 
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Návrh na znění usnesení: 
 

130/24 – ZM schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu pozemků s Lesy České 
republiky s. p., IČ: 42196451, která je přílohou tohoto usnesení č. 4, a pověřuje starostu 
města jejím podpisem.  
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. 
 
Nyní jsme u bodu Veřejnoprávní smlouva s Římskokatolickou farností Manětín. Město 5. 11. 
2024 obdrželo rozhodnutí o poskytnutí dotace ze státního rozpočtu městu Manětín z 
Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón na 
rok 2024. Jednou z akcí obnovy je Manětín – kostel sv. Jana Křtitele – restaurování varhan. 
Na tuto akci město na základě žádosti obdrželo 373 000 Kč, které budou převedeny 
veřejnoprávní smlouvou Římskokatolické farnosti Manětín. Ve smlouvě jsou uvedeny 
podmínky dotace a její následné vypořádání a vyúčtování. Veřejnoprávní smlouvu jste měli 
k dispozici. 
 

Diskuse: Nikdo nediskutoval. 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

131/24 – ZM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu s Římskokatolickou farností Manětín, 
IČ: 47732253, která je přílohou tohoto usnesení č. 5, a pověřuje starostu města jejím 
podpisem.  
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. 
 
Dále se budeme věnovat bodu, kterým je Rozpočtové opatření. Rozpočtové opatření jsme 
Vám zaslali v tomto týdnu. Jedná se o rozpočtové opatření č. 7. Starosta odůvodnil jednotlivé 
položky rozpočtového opatření.  
 

Diskuse: Nikdo nediskutoval. 
 

Návrh na znění usnesení: 
 

132/24 – ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 7, které je přílohou č. 6 tohoto usnesení.  
 

Hlasování: 11 pro, usnesení bylo schváleno. 
 
Starosta před posledním bodem jednání zastupitelstva poděkoval vladměřickým za možnost 
konání zastupitelstva v této části města a také za to, že ukázali zrekonstruovaný kulturní 
dům, kde se snížil podhled, provedla rekonstrukce topení a bylo vymalováno. v 
Různé, diskuse, závěr. 
 

Nyní v bodě různé bych dal prostor Vám, abyste se na cokoliv zeptali. - Starosta odpověděl 
na otázky od přítomných občanů.  
Paní J. J odpověděl otázku týkající se důvodu zastavení prací na akci 
Revitalizace městské knihovny v Manětíně. Hlavním důvodem jsou nedostatky v projektu, 
které by způsobily prodražení této akce, proto nyní probíhá revize celého projektu.   
Starosta informoval o plánovaném prořezu stromů nejen na návsi ve Vladměřicích, kde bude 
město žádat o dotaci, o oznámení o uzavření pobočky Úřadu práce v Manětíně, kde datum 
uzavření zatím není stanoven.  
Pan T poděkoval zaměstnancům města za uklizení prostranství u trafostanice na 
parkovišti naproti prodejně masa a uzenin v Manětíně. 
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V. Cimler jako ředitel ZŠ pozval na den otevřených dveří v ZŠ Manětín. Na další akce konané 
do konce roku pozvala A. Fišerová – na Manětínský divadelní podzim, Vánoční koncert a 
projekt především pro seniory Kultura občanům regionu. Starosta pozval na akci Rozsvícení 
vánočního stromu. O. F pozval na akce, která se konají v Rabštejně nad Střelou – 
rozsvícení stromku (7. 12.), blok tvoření (28.12.) - a informoval o betlémském světle, které 
by mělo být 23. 12., hodina bude upřesněna. Bližší informace k většině akcí jsou uvedeny 
v Manětínském zpravodaji.  
F. P  se zeptal na rozpočet na příští rok a plánované investice. Starosta odpověděl, že 
rozpočet se připravuje a bude projednáván na příštím zasedání zastupitelstva a dále řekl, že 
příští rok bude pokračovat velká investiční akce s výdaji cca 15 milionů Kč - Revitalizace 
knihovny v Manětíně, velkou letošní investicí, která probíhá a ovlivní i příští rozpočet, je 
nákup lesní techniky a ze zbývajících finančních prostředků by příští rok město chtělo 
opravovat komunikace v některých městských částech, dále budou využívány krajské 
dotační programy, program regenerace MPZ. Zopakoval, že vše se nyní připravuje a 
jmenoval menší akce, které by se mohly za přispění dotací realizovat. Starosta odpověděl na 
otázku M. Š ohledně opravy výpusti rybníka ve Vladměřicích.  
Na otázku paní Št , zda město neplánuje využít k hostinské činnosti prostory kuchyně a 
bývalého skleníku v KD Manětín, starosta odpověděl, že město hospodu otevírat nebude, ale 
může v tom podpořit případného zájemce o tyto prostory, ale zatím žádný zájem nikdo 
neprojevil. A. Fišerová k tomu řekla, že si nedovede představit večerní provoz hospody a 
přes den výuku tělocviku základní školou.  
Dále byl zodpovězen dotaz k místnímu rozhlasu s tím, že bude zjištěno, zda by šlo ve 
Vladměřicích přesunout nebo přidat jeden reproduktor.   
 
V další části bodu různé proběhla diskuse k rezignacím zastupitelů. 
V. B  z přítomné veřejnosti otevřel otázku rezignace zastupitelů a uvedl, že není seznámen 
s tím, jak to proběhlo, a mrzí ho, že Ti, co rezignovali, to nepřišli sem před lidi vysvětlit, 
protože to, co řekl starosta ve své zprávě, jsou závažná obvinění, která směřovala na vedení 
města nebo na tajemnici. Dodal, že čeká, jestli tedy bude podáno trestní oznámení.  
M. Karas odpověděl, že po tom tvrzení, že se dělají protiprávní věci vůči městu, by se klonil 
k tomu, aby to trestní oznámení bylo podáno, ale námi na ně. Dodal, že si není vědom 
žádného protiprávního jednání.  
V. B reagoval tím, že kdyby se děly protiprávní věci, tak nepředpokládá, že by do funkcí 
byli ochotni nastoupit další zastupitelé z náhradníků, protože by se tak mohli pouštět do 
něčeho, co je nelegální a pokračoval, že to je již podruhé, poprvé takové nařčení ohledně 
trestního oznámení padlo při projednávání biokoridorů ve Stvolnech, ale tam to následně šlo 
do ztracena a po půl roce je to tu znovu a jsou to vážné útoky.  
Starosta řekl, že se k tomu vyjádřil již ve své zprávě starosty a k těm nařčením použil slova 
J. Hrušky, který říkal, že o protiprávním jednání rozhodují orgány činné v trestním řízení a 
pokud by někdo řekl o něm, že jedná protiprávně, tak na toho člověka trestní oznámení podá, 
protože necítí, že by se tak choval a nějaké předpisy porušoval.  
B. T  řekl, že nejde pořád ustupovat určitým jednotlivcům, kteří během jejich řízení dělali 
své průšvihy, a pokračoval, že po nástupu nové garnitury se zasedání konala pod tlakem a 
bylo cítit, že to vybouchne a uráží ho, že odstupující zastupitelé nejsou schopni se k tomu 
vyjádřit a dodal, že dnes zasedání probíhá poměrně v pokoji a klidu.  
F. P řekl, že přece byly zaslány písemné rezignační dopisy, které tady starosta nepřečetl, 
a tam uvedli, co jim vadí, problém bylo to neustálé napětí a invektivy, které byly na 
zastupitelstvech.  
Starosta reagoval, že ty důvody zmiňoval ve své zprávě starosty a pokračoval, že může 
rezignace přečíst a že po celé dva roky, co je ve funkci, nabízel každému, že může kdykoliv 
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přijít a na cokoliv se zeptat, ale sám cítil jen negaci, a ne spolupráci, a to i na schůzkách 
zastupitelů, a řekl, že se mu zdá, že si každý hájí jen ty svoje zájmy, ale tak to být nemá, je 
to jako kdyby on řekl, že je hasič, tak že se bude snažit jen pro hasiče, ale zastupitelé jsou 
tu pro všechny a musí všem měřit stejně.  
F. P pokračoval, že když chodí na zastupitelstva, tak buď není diskuse téměř žádná, jako 
třeba dnes, anebo je diskuse emotivní, ale nezažil, že by se něco konstruktivně řešilo k těm 
bodům, proto se také zeptal na ty plány k rozpočtu.   
Starosta odpověděl, že všichni ví, že se konají pracovní schůzky zastupitelů, kde se věci 
probírají, ale většinou ta emotivní smršť přijde v tu chvíli, kdy na schůzce to proběhne v klidu 
a ty emoce přijdou až na tom veřejném zasedání a dodal, že zastupitelé jsou tu od toho, aby 
se o tom bavili, všechno se dá domluvit, vyřešit, a ne všichni mají patent na rozum.  
A. Fišerová řekla, že neví, jestli F. P  chodil na zastupitelstva za minulého vedení, protože 
ona tam chodila a ta diskuse tam také nebyla téměř žádná.  
V. Janouškovcová řekla, že všichni zastupitelé mají k jednotlivým bodům podrobné podklady 
a dnes se zde projednávaly body, které byly jednoznačné, proto k nim nebyla žádná diskuse.   
Starosta se vrátil k podaným rezignacím a řekl, že nemá problém s tím, je přečíst. Starosta 
přečetl rezignace tří zastupitelů (rezignace těchto zastupitelů, a i dosud podané rezignace 
náhradníků jsou přiloženy k zápisu).  
Starosta k rezignacím zopakoval, že k těm právním předpisům a jejich dodržování se již 
vyjádřil a svůj případný postup uvedl, k chybějící dlouhodobé strategii či strategickém plánu 
řekl, že ten město bohužel nemá a mohl tu být již dávno, neboť strategické plány se 
v ostatních městech zpracovávaly před deseti patnácti lety. Pokračoval, že je přece logické, 
že se postupuje podle toho, co se slíbilo občanům ve volebním programu, a to je ta vize, co 
se uskutečňuje. Dodal, že dále jsou v rezignacích napadáni pan místostarosta K. Mašek a 
paní tajemnice E. Vaňková a za jejich prací on stoprocentně stojí a z podaných rezignací cítí 
spíš osobní zášť a frustraci.  
V. B řekl, že ho zaráží několik věcí, třeba byla napadána tajemnice, která minimálně se 
dvěma zastupiteli, kteří rezignovali, spolupracovala celou tu dobu, co oni tam byli, a tehdy 
jim to nevadilo. V. B pokračoval, že ty rezignace jsou dopisy, které nic neříkají, mělo tam 
být jasně dáno nesouhlasím s tím, co se stalo, to je špatně, to napadnu a na to podám to 
trestní oznámení, ale tohle je o tom, že buď nechci dělat, nemám na to čas, nechci být s těmi 
lidmi a měli si to přijít obhájit před voliče, protože předpokládá, že tu nějaké své voliče mají 
a slyšeli jsme od nich před volbami, že chtějí pro obec dělat a s tím do voleb šli a dnes se 
toho zřeknou s takovými argumenty, bohužel.   
B. T řekl, tito lidé někoho kritizují a sami sebe nevidí, a to je nejhorší věc co se tu stala, 
my a ostatní nic a jako příklad uvedl, že J. Burda, když byl Covid, tak bylo zakázáno se 
sdružovat, tak i přesto byla parta, která chodila do boudy na hřiště, návštěvníkem tam byl i 
bývalý starosta a nic se nedělo.  
Starosta reagoval, že to už asi teď tady nevyřešíme.  
Místostarosta Karel Mašek řekl, že nechce mluvit o lidech, kteří ho slovně napadají a píšou 
o něm nehezké věci a proti tomu se bude právně bránit, dále vyjmenoval všechny městské 
části a řekl, že jim se chce hlavně věnovat a stojí ho to hodně energie a nepotřebuje se 
nechat někým urážet. Dále řekl, že před volbami dali dohromady program, čím se chtějí 
zabývat, a z tohoto programu citoval jednotlivé oblasti jako je bydlení, vodní hospodářství, 
kultura, školství, volnočasová činnost, podpora seniorů, spolky, podnikání a pokračoval, že 
kromě podpory seniorů, kde se to zatím moc nevede, je v plnění tohoto programu 
zastupitelstvo už hodně za půlkou. Pokračoval, že za ty dva roky se město dostalo z té krize, 
do které se dostalo neuváženými kroky, např. přípravou tlakové kanalizace místo gravitační, 
čímž se ta výstavba oddálila o 4 roky a město přišlo o peníze a zmínil, že dnes už ví, že když 
nové vedení před dvěma roky město přebíralo, tak se měl udělat hloubkový audit. Dále řekl, 
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že co se podařilo za ty dva roky udělat v Manětíně a na vesnicích, tak na to je hrdý a bylo to 
prezentováno a promítnuto na setkání seniorů a Ti nám za to děkovali.  
Dodal, že zažil 3 starosty P. Suka, J. G. Matušku a teď K. Hanuse a musí říct, že koncepce 
je, není tedy ten dlouhodobý plán, který bude půlmilionu stát, ale je pro to ho nechat 
zpracovat, ale také se ptá, proč tu nebyl takový plán už před těmi dvanácti, osmi nebo čtyřmi 
roky a nabídl přítomným, že jim promítne, co se všechno udělalo za ty dva roky na vesnicích. 
Zmínil se, v jakém stavu byla předána před dvěma lety kanalizace, kolik nemovitostí nebylo 
připojených.  
Nakonec se ještě se vrátil k akci Rock for JK, která byla řešena na předminulém zasedání 
zastupitelstva a kde bylo navrženo, že k dořešení se bude konat schůzka zastupitelů 
s pořadateli této akce, a nakonec se na svolanou schůzku dostavilo pouze 5 zastupitelů – 
on, starosta, M. Karas, A. Fišerová a M. Girod Schreierová a Ti co v zastupitelstvu konání 
takové schůzky navrhli, tak nepřišli, a já jsem si dovolil napsat mail, že mě nezajímá, že je 
někdo v zahraničí, v uvozovkách někdo, kdo si to vymyslel, protože já taky nemám času 
nazbyt. M. Hr chtěla vysvětlení k tomu, že si to někdo vymyslel, že je v zahraničí. K. 
Mašek odpověděl otázkou, tam nebylo v tom mailu napsáno, jsme v zahraničí, nepřijdu na 
schůzi? M. Hr řekla, že si to nikdo nevymyslel, že tam byli na dovolené. K. Mašek řekl, 
že to ho nezajímá, že byli na dovolené, a bylo řečeno, ten, kdo si vymyslel konání té schůzky, 
a pokračoval, že si myslí, že tento mail byl stěžejní a vyvolal tu reakci s těmi rezignacemi.  
M. H řekla k panu K. Maškovi, že právě asi takové agresivní chování a to, že neumí 
jednat a vše vyhrotí a začne křičet, těm třem zastupitelům vadilo, a proto odstoupili.  
F. P řekl, že ho uráží to, že se řekne, že tady to necháme, to se domluví na schůzce a 
nebudeme to řešit před lidmi a pokračoval, že to se právě, když se řešil ten JK Fest. Starosta 
řekl, že zrovna Ti pořadatelé JK Festu jsou dobří kamarádi těch třech zastupitelů, kteří za ně 
kopali, a teď odstoupili a na té schůzi se také dozvěděl, že městu na poplatku ze vstupu 
všichni pořadatelé přiznávali méně, ale nevěří, protože taky těch akcí pořádal hodně, že by 
někdo městu přiznal jen pětinovou návštěvu. Pokračoval, že to jsou věci, kdy si Ti zastupitelé 
musí říct, jak se bude dál postupovat, protože v tu chvíli nebylo možné se na něčem domluvit.  
Starosta dále řekl, že sám navrhoval zrušení pracovních schůzek, protože pro něj je to ztráta 
času v tom, že když se tam něco probírá, tak se většinou mlčí, a pak se někteří chtějí asi 
zviditelnit a prezentovat před občany na zasedání veřejném, ale zrušení schůzek bylo 
odmítnuto s tím, že zastupitelé potřebují informace a s tím on souhlasí. Dodal, že on je ten 
první, který bude raději sedět před občany 5 hodin a může tu být řečeno úplně všechno a on 
s tím nemá problém.  
Starosta také informoval o tom, že pořadatel Rock for JK uhradí městu poplatek ze vstupného 
z částky, kterou uvedl ve svém vyúčtování, a nájemné za pozemky. A u akce H D  
kde pořadatel byla firma Leccos TV a zámek Manětín pronajal pro konání této akce pozemek 
bude také uhrazen poplatek ve výši cca 40 tis. Kč.  
P. Cimlerová zareagovala na pana Maška s tím, že si myslí, že nebylo všechno špatně, že 
byla v minulém zastupitelstvu a udělalo se plno věcí, které se povedly. K tomu se připojil M. 
Š  že to bere podle Vladměřic, kde, co se řeklo a domluvilo, tak se udělalo a bylo to 
hodně práce a nebyl s tím problém ani za jednoho starosty a zatím to funguje i teď.  
K. Mašek se ohradil s tím, že neřekl, že je všechno špatně a nic se neudělalo, protože u toho 
byl jak se Sukem, tak i s Matuškou a pokračoval, že se chtěl obhájit z toho, co na něj bylo 
napsáno a musí se proti tomu bránit a dodal, že ve Vladměřicích se udělalo hodně práce za 
Suka, Matušky i teď za ty dva roky.   
M. H se vrátila k poplatku ze vstupného z akce Sedm pádů Honzy Dědka a zeptala 
se, jestli se poplatek řešil už před tím, nebo to bylo až po upozornění J. G. Matušky na 
veřejném zasedání, který se na to jen slušně zeptal a K. Mašek nezareagoval na ten dotaz 
asertivně.  
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Starosta odpověděl, že došlo k tomu, že společnost Leccos TV si pronajala zámek jako areál 
a pořádala tam akci a každý pořadatel má povinnost akci, kde se vybírá vstupné, přihlásit 
k poplatku ze vstupného, což nebylo splněno. Společnost byla tedy vyzvána městským 
úřadem k podání hlášení a uhrazení poplatku ze vstupného, a to proběhlo až po tom 
upozornění.   
E. Vaňková k tomu řekla, že tady se potvrzuje to, co starosta říkal o pracovních schůzkách, 
protože před tím veřejným zasedáním se taková pracovní schůzka konala, kde se mohl J. G. 
Matuška také slušně zeptat, protože ta akce Sedm pádů Honzy Dědka se konala již dva 
měsíce před tím, ale to neudělal a řekl to až veřejném zasedání, navíc u bodu, se kterým to 
ani nesouviselo, a bylo to namířeno hlavně na K. Maška, protože akce se konala v zámku a 
který na to musel reagovat, a těžko to pak jde bez emocí.  
Starosta ještě dodal, že dostal vyjádření Národního památkového ústavu, jak je to s akcemi 
jimi pořádanými, a z těch se poplatek ze vstupu neplatí, protože výtěžek je použit na veřejně 
prospěšné účely, kterým je péče o památky.                
  
 
 
 
V Manětíně 21. 11. 2024 

 
Kamil Hanus, starosta 

 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   
                                                                                                                                             
 
 
 
 
Miroslav Karas                                        .......................................... 
 
 
 
 
 
 
 
Alena Fišerová                                         ......................................... 
 
 
 
 



Usnesení z 18. zasedání Zastupitelstva města Manětín 
konaného dne 13. 11. 2024 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí: 
 

119/24 – rezignaci Josefa Gilberta Matušky, Václava Koudeleho a Jaroslava Hrušky na mandát 
člena zastupitelstva města.   
120/24 – rezignaci náhradníků Jiřího Pešíka, Petra Severy, Josefa Burdy, Petra Myslivce, 
Jaroslava Burdy a Radka Sopra na mandát člena zastupitelstva města.   
121/24 – ZM bere na vědomí slib nových členů zastupitelstva Ivany Soukupové a Josefa Haaly, 
který bude přílohou č. 1 tohoto usnesení.  
122/24 – zprávu o činnosti starosty od posledního zasedání zastupitelstva města, která je přílohou 
č. 2 tohoto usnesení.  
123/24 – zprávu ze zasedání kontrolního výboru, která je přílohou č. 3 tohoto usnesení.  
 
Zastupitelstvo města schvaluje: 
 

124/24 – program 18. zasedání ZM. 
125/24 – zapisovatelkou jednání paní Evu Vaňkovou. 
126/24 – ověřovateli zápisu pana Miroslava Karase a paní Alenu Fišerovou. 
127/24 – záměr směny pozemků parc. č. 772/1, parc. č. 107/22, parc. č.772/3 a části pozemku 
parc. č. 107/1 o výměře cca 1350 m2, vše v k. ú. Rabštejn nad Střelou dle přiloženého zákresu do 
katastrální mapy. 
128/24 – prodej pozemku parc. č. 722/8 o výměře 81 m2 v k. ú. Česká Doubravice podle 
geometrického plánu č. 133-138/2024 za cenu 150 Kč/m2 manželům 

 
129/24 – prodej pozemku parc. č. 504/19 o výměře 41 m2 v k. ú. Rabštejn nad Střelou podle 
geometrického plánu č. 300-209/2023 za cenu 250 Kč/m2 paní  

130/24 – Smlouvu o bezúplatném převodu pozemků s Lesy České republiky s. p., IČ: 42196451, 
která je přílohou tohoto usnesení č. 4, a pověřuje starostu města jejím podpisem.  
131/24 – Veřejnoprávní smlouvu s Římskokatolickou farností Manětín, IČ: 47732253, která je 
přílohou tohoto usnesení č. 5, a pověřuje starostu města jejím podpisem.  
132/24 – rozpočtové opatření č. 7, které je přílohou č. 6 tohoto usnesení.  
 
Zastupitelstvo města neschvaluje: 
 

133/24 – záměr prodeje části pozemku parc. č. 34 o výměře cca 530 m2 v. k. ú. Stvolny dle 
zákresu do katastrální mapy. 
 
V Manětíně 13. listopadu 2024                               

                  
 
…………………………….. 
        Kamil Hanus 
          starosta   

 
 
Ověřovatelé zápisu:   
 
 
Miroslav Karas                                      .......................................... 
 
 
Alena Fišerová                                      ............................................ 





Zpráva o činnosti za období 3.10. - 13.11.2024 

Na začátku zprávy o činnosti se vrátím k rezignacím zastupitelů. Jak rezignace 
přicházely jste se dozvěděli na začátku dnešního jednání. Z rezignací p. Matušky, 
Koudeleho a Hrušky vyplývá, že nesouhlasí nebo se neztotožňují s činností 
představitelů města a vedení městského úřadu. Dále poukazují na to, že dochází 
k porušování právních předpisů a řízení města není v souladu s právním řádem ČR. 
S tímto jejich tvrzením zásadně nesouhlasím. Teď použiji slova jednoho z nich, který 
vždy tvrdil, že toto porušování dokáží posoudit pouze orgány činné v trestním řízení. 
Proto čekám, zda budou tyto jejich domněnky a nesouhlasy nějak řešeny. 

Dále je zmiňováno, že při řízení města chybí dlouhodobá strategie, koncepce či vize. 

Mají částečně pravdu, městu opravdu chybí dlouhodobá strategie, beru to zpět 
několik volebních období. Strategický plán již mohl být dávno zpracován a není nic. 

Pro nás, současné vedení, je plánem, koncepcí či vizí náš volební program, který 
jsme Vám, všem občanům, předložili před komunálními volbami a snažíme se ho 
naplňovat. Z mého pohledu se nám to postupně daří, samozřejmě jsou tam rezervy, 
ale postupně se je budeme snažit vše vylepšit. Doufám, že to vnímáte stejně já. Plán, 
koncepci či vizi máme a naplňujeme ji. Zřejmě každé předešlé vedení města nějaký 
plán, koncepci či vizi mělo, ale záleží na tom, jakou a kam směřovala. 

Strategický plán rozvoje vidím jako důležitou součást dokumentace města. Proto 
jsem oslovil 2 firmy, které se zpracováním zabývají, aby městu připravili nabídku na 
jeho zpracování. 

Posledním bodem v rezignacích je nemožnost diskuze, vyslovení vlastního názoru či 
pohledu, negativní nálada v zastupitelstvu, konfrontační jednání pana místostarosty 
a absence řízení městského úřadu ze strany tajemnice. 

S těmito tvrzeními zásadně nesouhlasím. Cítím z toho osobní zášť a možná frustraci. 

Oba odvádějí výbornou práci a mají moji 100% podporu.  

Rád bych tu zmínil, že Karel Mašek je neuvolněným místostarostou, funkci vykonává 
při svém zaměstnání. Proto mu chci zde poděkovat za práci, kterou pro celé naše 
Manětínsko odvádí a bude dál odvádět. 

Omlouvám se, ale musel jsem k celé věci vyjádřit svůj názor. 

Teď přejdeme k tomu, co se na Manětínsku děje. 

 Manětín       - opravena a vybílena márnice  

- oprava příjezdové komunikace k chatám na Skalce 

- odstranění staré žumpy základní školy na školních pozemkách 



- probíhá restaurování 4 soch u mostu 

- revitalizace Manětín č.p. 92 – knihovna – práce jsou v současné době 
zastaveny. Jsou velké nedostatky ve zpracovaném projektu, které 
vedou k navýšení nákladů. Z tohoto důvodu byl zadán požadavek na 
celkovou revizi projektu, aby se vyřešily stávající problémy a 
minimalizovaly další neplánované výdaje. Zítra je kontrolní den, kde 
budeme vše řešit. 

Vysočany – dokončena rekonstrukce fasády, ještě zbývají drobné opravy uvnitř 
budovy. 

Rabštějn nad Střelou – dokončují se práce na restaurování soch. 

V Manětíně a všech obcích se snažíme pracovat na podzimním úklidu. 

V úterý 5.listopadu 2024 proběhlo v KD Manětín pravidelné Setkání seniorů. 
K poslechu a tanci hrál Metronom. Letošní rok byla vysoká návštěvnost a věřím, že si 
všichni tuto akci užili. Poděkování MS Výrovice, kteří dodali maso guláš. Všem 
kuchařkám ze školní jídelny, které se podílely na uvaření výborného guláše. 

4.10. obdrželo město rozhodnutí k regeneraci MPZ Rabštejn n. S. a 5.11. k MPZ 
Manětín. Jednom z dnešních bodů budeme schvalovat přidělení finančních 
prostředků na opravu varhan v kostele sv. Jana Křtitele v Manětíně. 

Máme připravenou žádost na obě MPZ pro rok 2025, která bude do 15.11. podána. 

Účast na jednáních: 

8.10. – Manětínsko nečtinský mikroregion – Štichovice 

15.10. – MAS Vladař Podbořany – dotační programy 

16.10. – Vejprnice – problematika Vak Plzeň 

24.10. – setkání starostů spadajících ppod ORP Kralovice 

1.11. – THT Polička – informační schůzka k dotaci na nákup hasičského vozidla 

4.11. – KÚ Pk – seminář ke školství 
6.11. – Manětín – návštěva ředitelky ÚP Plzeňského kraje 

7.11- Manětín – jednání se zástupci Povodí Vltavy – kácení nebezpečných stromů u 
Spáleného mlýna, možnosti čištění koryt Manětínského potoka a potoka ve 
Stvolnech 

- Plasy – Lesy ČR – oprava komunikace Dolní Lipí směr spodní rybníky 

8.11. – Zbiroh – sněm SMO Pk 

12.11. – Blovice – sněm SVOL Pk – lesní hospodaření 
 

 

 



Blížíme se k závěru mé zprávy.  

Chci upřímně poděkovat všem, kdo jste přispěli na pomoc městu Vidnava. Díky 
Vašim darům může pokračovat obnova a rozvoj města Vidnava. Ve sbírce na MěÚ 
Manětín bylo vybráno 34.700,-Kč a město Manětín vyčlenilo ze své rozpočtu částku 
100.000,- Kč. Obě částky byly odeslány na vidnavský transparentní účet. Mnoho z Vás 
přispělo Vidnavě samostatně. Bylo to více než 35 000,- Kč. Opravdu velký dík. 
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SMLOUVA O BEZÚPLATNÉM PŘEVODU NEMOVITÝCH 
VĚCÍ Z VLASTNICTVÍ ČESKÉ REPUBLIKY A Z PRÁVA 

HOSPODAŘIT PRO LESY ČESKÉ REPUBLIKY, S.P.  
(spoluvlastnický podíl)  

 

 

Lesy České republiky, s.p. 
se sídlem Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové 

IČO: 421 96 451 

DIČ: CZ42196451 

zapsaný v obchodním rejstříku vedeném Krajským soudem v Hradci Králové, oddíl AXII, 
vložka 540 

zastoupený: Ing. Daliborem Šafaříkem, Ph.D., generálním ředitelem 

bankovní spojení: 
   

korespondenční adresa: Lesní správa Plasy, Žebnická 7, 331 01 Plasy 

 

(dále jako „Lesy ČR“) na straně jedné 

 

a 

 

Město Manětín 

se sídlem č.p. 89, 331 62 Manětín 

IČO: 00258091  

DIČ: CZ00258091 

zastoupené:  

Kamilem Hanusem, starostou 

 

(dále jako „Město Manětín“) na straně druhé 

 

(Lesy ČR a Město Manětín dále též společně jako „smluvní strany“ a každý jednotlivě jako 
„smluvní strana“) 
 

uzavírají níže uvedeného dne, měsíce a roku tuto Smlouvu o bezúplatném převodu nemovitých 
věcí z vlastnictví České republiky a z práva hospodařit pro Lesy České republiky, s.p. (dále jen 
„smlouva“): 
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I. 

Úvodní ustanovení 
1. Lesy ČR prohlašují, že jim svědčí právo hospodařit ke spoluvlastnickému podílu o velikosti 

3/16 k celku pozemků, které jsou ve vlastnictví České republiky, a to:    

Parcelní  
číslo 

Druh 

pozemku 

Celková 
výměra 

v m2 

Spoluvl. 

podíl 3/16, 

výměra     
v m2 

Katastrální 
území LV Obec 

1043 lesní pozemek     144 27 Manětín 606 Manětín 

1044/1 lesní pozemek  5809 1089 Manětín 606 Manětín 

vše zapsáno v katastru nemovitostí u Katastrálního úřadu pro Plzeňský kraj, Katastrální 
pracoviště Kralovice, na LV č. 606, pro obec a k. ú. Manětín.  

 

2. Město Manětín prohlašuje, že je ke dni podpisu této smlouvy spoluvlastníkem pozemků (o 
velikosti podílu 13/16 k celku) uvedených v odst. 1. tohoto článku smlouvy.  

 

 

 

II. 

Předmět převodu 

1. Lesy ČR převádí ze svého práva hospodařit a z vlastnictví České republiky do vlastnictví 
Města Manětín spoluvlastnický podíl o velikosti 3/16 k celku ve vztahu k oběma 
pozemkům uvedeným v čl. I této smlouvy (dále také „předmět bezúplatného převodu“). 

Město Manětín se tak stane výlučným vlastníkem obou pozemků uvedených v čl. I. 
smlouvy.  

2. Město Manětín předmět bezúplatného převodu přejímá do svého výlučného vlastnictví.  
3. Účelem této smlouvy je převod předmětu bezúplatného převodu na základě ustanovení 

§ 4 odst. 9 písm. c) lesního zákona.  
4. Bezúplatný převod dle této smlouvy je realizován na základě žádosti Města Manětín ze dne 

29.05.2024. 

5. Účetní hodnota předmětu bezúplatného převodu je 4.245, - Kč. 
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III. 

Prohlášení smluvních stran, další ujednání 
1. Lesy ČR prohlašují, že předmět převodu je zařazen a evidován jako trvale nepotřebný 

majetek. 

2. Lesy ČR prohlašují, že ke dni oboustranného podpisu této smlouvy neuzavřely smlouvu 
o převodu vlastnického práva týkajícího se předmětu bezúplatného převodu s jinými 
osobami a že v právu nakládat s předmětem bezúplatného převodu nejsou pro naplnění 
účelu této smlouvy nikterak omezeny.  

3. Lesy ČR prohlašují, že na předmětu bezúplatného převodu neváznou ke dni oboustranného 
podpisu této smlouvy žádná zástavní práva, věcná břemena, právo stavby či jiná omezení.  

4. Město Manětín prohlašuje, že bylo ze strany Lesů ČR řádně seznámeno se stavem 

předmětu bezúplatného převodu a tento je mu dobře znám, což níže stvrzuje svým 
podpisem.  

5. Návrh na vklad vlastnického práva do katastru nemovitostí podá pouze Město Manětín. 

6. Poplatek spojený s návrhem na vklad vlastnického práva do katastru nemovitostí se 
zavazuje uhradit Město Manětín. 

7. Smluvní strany ujednaly, že nebezpečí škody na předmětu bezúplatného převodu přechází 
na Město Manětín ke dni vkladu jejího vlastnického práva dle této smlouvy do katastru 
nemovitostí.  

 

 

IV. 

Vrácení předmětu bezúplatného převodu, odstoupení od smlouvy 

1. Lesy ČR jsou oprávněny požadovat vrácení předmětu bezúplatného převodu v případech 
a za podmínek stanovených občanským zákoníkem.  

2. Lesy ČR jsou dále oprávněny požadovat vrácení předmětu bezúplatného převodu či jeho 
části v případě, že se ukáže, že předmět převodu (či jeho část) nesplňuje podmínky, pro 
bezúplatný převod, obsažené v ustanovení § 4 odst. 9 písm. c) lesního zákona.  

3. Lesy ČR jsou oprávněny od této smlouvy písemně odstoupit v případě, že kterékoli 
prohlášení Města Manětín učiněné v této smlouvě je nebo se ukáže být nepravdivým.  

 

 

V. 

Platnost právního jednání 
1. Pro platnost této smlouvy je v souladu se Statutem Lesů ČR, zákonem č. 77/1997 Sb.,            

o státním podniku, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o státním podniku“),          
a lesního zákona, nutný souhlas Ministerstva zemědělství České republiky jako zakladatele 
Lesů ČR (dále je „zakladatel“), a to ve smyslu ustanovení:  
a) § 4 odst. 2 lesního zákona, 
b) § 17 odst. 2 zákona o státním podniku. 
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2. Zakladatel udělil Lesům ČR souhlas k nakládání s určeným majetkem ve smyslu 

ustanovení: 
a) § 4 odst. 2 lesního zákona prostřednictvím Instrukce Ministerstva zemědělství ČR č.j. 

25937/2013-MZE-16212, ze dne 26. 4. 2013, ve znění Dodatku č. 1, č.j. 83906/2013-

MZE-16212, ze dne 20. 12. 2013, Dodatku č. 2, č.j. 57393/2017-MZE-16212, ze dne 

25. 9. 2017 a Dodatku č. 3, č.j. 60535/2019, ze dne 28. 11. 2019, čl. III. odst. 1. písm. 
g, Instrukce, 

b) § 17 odst. 2 zákona o státním podniku prostřednictvím Statutu Lesů ČR ze dne 19. 10. 
2022, č.j. MZE-57984/2022-16221, bod 6.5.9. Statutu. 

 

3. Město Manětín prohlašuje, že uzavření této smlouvy bylo schváleno zastupitelstvem 
Města Manětín dne _______________, pod č. ______________. 

 

 

VI. 

Criminal Compliance doložka 

1. Smluvní strany níže svým podpisem stvrzují, že v průběhu vyjednávání o této smlouvě 
vždy jednaly a postupovaly čestně, transparentně a v souladu s veškerými právními 
předpisy, a že takto budou jednat i při jejím plnění. 

2. Smluvní strany prohlašují, že v souvislosti s touto smlouvou vyvinou maximální úsilí, aby 
žádné ze smluvních stran nemohla být přičtena trestní odpovědnost podle příslušných 
právních předpisů. 

3. Lesy ČR, zachovávají nulovou toleranci k jakémukoli nelegálnímu jednání, dodržují 
maximální transparentnost, legalitu, etiku a uplatňují zásady Criminal Compliance 
Programu (www.lesycr.cz/ccp). 

 

 

VII. 

Závěrečná ujednání 
1. Pokud není v této smlouvě ujednáno jinak, řídí se vztahy mezi smluvními stranami právním 

řádem České republiky, zejména občanským zákoníkem a právními předpisy 
souvisejícími. 

2. Tuto smlouvu lze měnit či doplňovat pouze formou písemných dodatků podepsaných 
oběma smluvními stranami. 

3. Tato smlouva nabývá platnosti dnem jejího podpisu oběma smluvními stranami. Pokud 
tato smlouva podléhá povinnosti uveřejnění dle zákona č. 340/2015 Sb., o zvláštních 
podmínkách účinnosti některých smluv, uveřejňování těchto smluv a o registru smluv 
(zákon o registru smluv), ve znění pozdějších předpisů, nabývá účinnosti dnem jejího 
uveřejnění v souladu se zmíněným zákonem; smluvní strany pro tyto případy vyjadřují svůj 
souhlas s uveřejněním celého znění smlouvy včetně metadat, a to v rozsahu a způsobem 
stanoveným zákonem. V ostatních případech tato smlouva nabývá účinnosti dnem jejího 
podpisu oběma smluvními stranami. 
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4. Zastupuje-li každou ze smluvních stran osoba oprávněná za ni jednat, jež disponuje 
platným uznávaným elektronickým podpisem ve smyslu zákona č. 297/2016 Sb., o 
službách vytvářejících důvěru pro elektronické transakce, ve znění pozdějších předpisů, je 
tato smlouva uzavírána elektronicky. V ostatních případech se smlouva uzavírá v listinné 
podobě a je vyhotovena v počtu 3 stejnopisů, z nichž po 1 vyhotovení obdrží každá ze 
smluvních stran a jedno vyhotovení je určeno pro vkladové řízení.  

5. Smluvní strany prohlašují, že si tuto smlouvu před jejím podpisem přečetly, jejímu obsahu 
rozumí a bez výhrad s ním souhlasí. Smlouva je vyjádřením jejich pravé, skutečné, 
svobodné a vážné vůle, na důkaz čehož níže připojují, prosty omylu, své podpisy. 

 

 

 

 

V Hradci Králové, dne ………………  V Manětíně, dne ……………… 

 

Za Lesy ČR:      Za Město Manětín: 

 

 

 

 

 

 

…………………………….    ……………………………. 
Ing. Dalibor Šafařík, Ph.D.    Kamil Hanus  

generální ředitel     starosta 

Lesy České republiky, s.p.    Město Manětín 

 



Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu města Manětín 

uzavřená ve smyslu § 159 a násl. zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů a § 
10a 

odst. 5 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů 

 

I. 

Obecná ustanovení 
Zastupitelstvo města Manětín rozhodlo svým usnesením č. xxx/24 v souladu s ustanoveními zákona č. 
128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů“), o poskytnutí dotace ve výši a za podmínek dále 
uvedených v této smlouvě. 

 

II. 

Poskytovatel a příjemce dotace 

1. Poskytovatelem dotace podle této smlouvy je: 
Název: Město Manětín 

Sídlo: 331 62 Manětín 89 

IČ: 002 58 091 

zastoupené Kamilem Hanusem, starostou města Manětín 

č. ú.: ČNB: 94-8019371/0710, ČSOB: 246 820 690/0300 

(dále jen „poskytovatel“) 
 

2. Příjemcem dotace podle této smlouvy je: 
Název: Římskokatolická farnost Manětín  

Sídlo: 331 62 Manětín 11 

IČ: 477 32 253 

zastoupená P. Güntherem Herbertem Ecklbauerem, moderátorem duchovní správy farnosti 

(dále jen příjemce“) 
 

III. 

Výše a účel dotace 

1. Poskytovatel poskytne ze svého rozpočtu příjemci finanční příspěvek ve výši 373.000 Kč (slovy: 

třistasedmdesáttři tisíc korun českých), na krytí nákladů souvisejících s akcí „Manětín – kostel sv. 

Jana Křtitele – restaurování varhan“ (dále též jen „akce“). Poskytovatel obdržel tuto částku jako 
dotaci ze státního rozpočtu na základě Rozhodnutí Ministerstva kultury o poskytnutí dotace ze 
státního rozpočtu Městu Manětín v Programu regenerace městských památkových rezervací a 
městských památkových zón na rok 2024 – zámek Manětín – kostel sv. Jana Křtitele – restaurování 
varhan – 5. etapa dle schváleného restaurátorského záměru. 

2. Dotace bude poskytnuta bezhotovostním převodem z účtu poskytovatele na účet příjemce č. 
123 983 297/0300. 

3. Příjemce dotaci přijímá a zavazuje se použít jí k účelu popsanému v bodě 1. tohoto ustanovení 
Smlouvy a za podmínek stanovených touto Smlouvou dále a platnými právními předpisy. 
Pokud příjemce nevyčerpá celou dotaci na stanovený účel ve stanovenou dobu, je povinen v souladu 

s § 20 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, 
vrátit poskytovateli nevyčerpanou částku nejpozději ke dni předložení vyúčtování dotace podle Čl. 
VI této Smlouvy bezhotovostním převodem na stejné číslo účtu, ze kterého dotaci obdržel. Za den 
vrácení se považuje den připsání částky na účet poskytovatele. 

4. Peněžní prostředky dotace nesmí příjemce poskytnout jiným právnickým nebo fyzickým osobám, 
pokud nejde o úhrady spojené s realizací účelu, na nějž byla dotace poskytnuta. 
 

 

 

 

 

 



IV. 

Časové užití dotace a doba, ve které má být dosaženo účelu dotace 

1. Dotace může být využita na úhradu nákladů vzniklých v období od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024 

vztahujících se ke stanovenému účelu poskytnutí, které budou uhrazeny nejpozději do 31. 12. 2024. 

Finanční prostředky nelze převádět do následujícího kalendářního roku.  
2. Tyto finanční prostředky podléhají finančnímu vypořádání (Vyúčtování). 

 

 

V. 

Podmínky smlouvy 

1. Příspěvek je přísně účelový a může být poskytnut výlučně na úhradu prací zabezpečujících 
uchování souhrnné památkové hodnoty kulturní památky, nikoli na modernizace a jiné práce 
prováděné v zájmu vlastníka, které nejsou pro uchování souhrnné památkové hodnoty kulturní 
památky nezbytné. Povinností je používat příspěvek hospodárně, účelně, efektivně a v souladu 

s právními předpisy, výlučně na úhradu nákladů spojených s pracemi uvedenými v Rozpisu dotace 

při obnově nemovité kulturní památky; nebude použit na jiný účel. 
2. Příjemce dotace se zavazuje, že dodrží postup obnovy nemovité kulturní památky podle rozhodnutí 

Městského úřadu Kralovice, vydaného k obnově nemovité kulturní památky. 
3. Příspěvek nesmí být příjemcem použit v roce 2024 na tentýž účel současně s jinými prostředky 

účelově poskytnutými ze státního rozpočtu na úseku státní památkové péče. 
4. Příjemce dotace je povinen vést příspěvek v účetní evidenci odděleně tak, aby tyto finanční 

prostředky a nakládání s nimi byly odděleně od ostatního majetku příjemce a v souladu se zákonem 
č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů. 

5. V průběhu obnovy je povinen vlastník kulturní památky upozornit vhodným způsobem (tabulkou, 
transparentem, umístěním informační tabulky atp.) na skutečnost, že akce obnovy je prováděna 
s využitím finančního příspěvku poskytnutého Ministerstvem kultury v rámci Programu regenerace 
městských památkových rezervací a městských památkových zón (povinnost podle § 14 odst. 4 
písm. j) rozpočtových pravidel, což bude doloženo fotodokumentací v rámci vyúčtování. 

6. Finanční prostředky, které příjemce dotace použije v rozporu s právním titulem anebo nevyužije, 
vrátí v rámci vyúčtování. 

7. V případě vzniku důvodu pro vrácení finančních prostředků je příjemce dotace neprodleně povinen 
poukázat nejpozději do 15. 1. 2025 na účet poskytovatele dotace vedený u ČSOB, a.s., č. ú. 
246 820 690/0300 pod VS 3405485466. 

8. Příjemce dotace je povinen oznámit písemně jakoukoliv změnu díla s uvedením důvodu bez 
zbytečného prodlení, nejpozději do 1. 12. 2024. V případě, že se akce neuskuteční, příjemce 
příspěvku tuto skutečnost písemně oznámí příjemci dotace bezodkladně poté, co tuto skutečnost 
zjistil. 

9. Povinností příjemce je umožnit pracovníkům Ministerstva kultury a osobám pověřeným plněním 
úkolů státní památkové péče, tj. včetně zaměstnanců Národního památkového ústavu a obce 
pověřené dozorem podle § 29 odst. 2 písm. g) památkového zákona, přístup do nemovité kulturní 
památky za účelem provedení kontroly související s poskytnutím příspěvku a dále nahlédnout do 
příslušných dokladů a poskytnout jim k tomu potřebné údaje a vysvětlení. 

10. Příjemce je povinen oznámit Národnímu památkovému ústavu a obci pověřené dozorem termín 
zahájení akce obnovy a předložit jim plán kontrolních prohlídek stavby. 

11. Příjemce dotace souhlasí se zveřejněním svého názvu, sídla, účelu dotace, její poskytnuté výše a 
této smlouvy. Město Manětín je oprávněno materiály získané v souvislosti s účelem dotace (např. 
fotodokumentaci) použít pro své potřeby (zejména propagaci). 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



VI. 

Vypořádání a vyúčtování poskytnuté dotace 

1. Příjemce je povinen předložit poskytovateli vyúčtování příspěvku (finanční vypořádání dotace) 
nejpozději do 5. 1. 2025. 

2. Vyúčtování dotace bude obsahovat: kopie faktur vystavených zhotovitelem díla, včetně soupisů 
provedených prací a kopií výpisů z účtu (nepřikládat příkazy k úhradě) k jednotlivým fakturám. 
Dále fotodokumentaci (barevný tisk) vypovídající o průběhu a výsledku obnovy nemovité kulturní 
památky v roce 2024, včetně doložení skutečnosti, že příjemce příspěvku v průběhu obnovy 
nemovité kulturní památky upozornil vhodným způsobem na skutečnost, že akce obnovy je 
prováděna s využitím finančního příspěvku poskytnutého Ministerstvem kultury. V případě 
provedení restaurátorských prací bude dodána restaurátorská zpráva. 

3. Doklady o úhradě vlastního finančního podílu příjemce a doklady k finančnímu vypořádání 
příspěvku budou ve vypořádání označeny samostatně. 

 

 

VII. 

                                       Porušení rozpočtové kázně a výpověď smlouvy 

1. Příjemce bere na vědomí, že každé porušení povinností podle této smlouvy z jeho strany, 

nedodržení účelu použití dotace či její pozdní vrácení bude považováno za porušení rozpočtové 
kázně podle ustanovení § 22 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

2. Poskytovatel uloží v takovém případě příjemci, který se porušení kázně dopustil, odvod do svého 
rozpočtu ve výši: 
 - v případě porušení účelovosti použití finančních prostředků dotace ve výši neoprávněně použité 
částky 

 - v případě, že nedojde k naplnění účelu dotace v plné výši poskytnuté dotace 

 - v případě, že bude zjištěno, že údaje, na jejichž základě byla dotace poskytnuta, byly neúplné a 
nepravdivé, v plné výši dotace 

 - v případě pozdního oznámení změn nebo její neoznámení dle čl. V v plné výši či její části 
 

V případě porušení rozpočtové kázně může poskytovatel rozhodnout o povinnosti příjemce dotace 
zaplatit penále ve výši 1 promile z částky odvodu (neoprávněně použitých či zadržených 
prostředků) za každý den prodlení, nejvýše však do výše odvodu ve smyslu § 22 odst. 8 zákona č. 
250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 
 

 

 

VIII. 

       Povinnosti příjemce při přeměně právnické osoby, při prohlášení úpadku či zrušení s 
likvidací 

1. V případě, že je příjemce právnickou osobou a má dojít k jeho přeměně podle příslušného zákona a 
příjemce má být zanikající právnickou osobou, má povinnost tuto skutečnost oznámit s dostatečným 
předstihem poskytovateli se žádostí o udělení souhlasu s přechodem práv a povinností z tohoto 
smluvního vztahu na právního nástupce. Přitom musí respektovat, že každá taková skutečnost musí 
být projednána v tom orgánu poskytovatele, který schválil poskytnutí veřejné finanční podpory a 
smlouvu o jejím poskytnutí. 

2. K žádosti o udělení souhlasu podle odstavce 1 musí příjemce prokázat příslušnými dokumenty, že 
práva a povinnosti z tohoto smluvního vztahu, včetně případné udržitelnosti, přejdou na právního 
nástupce a právní nástupce se zavazuje tyto povinnosti plnit (např. projekt fúze). Poskytovatel je 
oprávněn si vyžádat dodatečné podklady, pokud z dodaných podkladů nebude tato skutečnost 
vyplývat.  

3. V případě, že poskytovatel žádosti vyhoví, spraví o tom bez zbytečného odkladu příjemce po 
projednání v příslušném orgánu poskytovatele a uzavře dodatek ke smlouvě, který bude obsahovat 
popis a důvod jeho uzavření s ohledem na přeměnu příjemce. 

4. V případě, že žádosti poskytovatel nevyhoví, bezodkladně o tom spraví příjemce po projednání v 
příslušném orgánu poskytovatele. Poskytovatel je oprávněn posoudit dosavadní naplnění účelu 
smlouvy a rozhodne o vrácení poskytnuté veřejné finanční podpory nebo její části. V takovém 



případě má příjemce povinnost vrátit doposud vyplacenou veřejnou finanční podporu nebo její část 
způsobem a ve lhůtě stanovené výzvou poskytovatele. 

5. V případě, že je příjemce příspěvkovou organizací jiného územního samosprávného celku, je 
povinen při sloučení, splynutí či rozdělení postupovat obdobně podle odstavce 1 (doložení např. 
formou usnesení zastupitelstva územně samosprávného celku). Poslední věta odstavce 2 platí 
obdobně. 

6. V případě, že příslušný soud rozhodl o úpadku příjemce, či má být příjemce zrušen s likvidací, je 
povinen tuto skutečnost neprodleně oznámit poskytovateli. Poskytovatel je oprávněn posoudit 
dosavadní naplnění účelu smlouvy a rozhodne o vrácení poskytnuté veřejné finanční podpory nebo 
její části. V takovém případě má příjemce povinnost vrátit doposud vyplacenou veřejnou finanční 
podporu nebo její část způsobem a ve lhůtě stanovené výzvou poskytovatele. Zároveň je povinen 
bezodkladně oznámit insolvenčnímu správci či likvidátorovi příjemce, že tento přijal veřejnou 
finanční podporu z rozpočtu poskytovatele a váže ho povinnost vyplacenou veřejnou finanční 
podporu vrátit zpět do rozpočtu poskytovatele. 

 

 

 

VIII. 

Závěrečná ujednání 
1. Smlouva je vyhotovena ve dvou stejnopisech majících povahu originálu, z nichž každá smluvní 

strana obdrží po jednom výtisku.  
2. Změny a doplňky této smlouvy lze provádět pouze formou písemných číslovaných dodatků, 

podepsaných oběma smluvními stranami. 
3. Příjemce souhlasí se zveřejněním této Smlouvy. Příjemce prohlašuje, že tato smlouva neobsahuje 

údaje, které tvoří předmět jeho obchodního tajemství podle § 504 zákona č. 89/2012 Sb., 
občanského zákoníku. 

4. Pokud dojde v průběhu platnosti této smlouvy na straně příjemce ke změně podmínek, za kterých 
byla dotace poskytnuta, je příjemce povinen oznámit toto poskytovateli neprodleně po zjištění 
změny. 

5. Příjemce souhlasí s tím, že v případě zjištění závažných nedostatků při realizaci akce, včetně 
nedodržení termínu odevzdání vyúčtování poskytnutých finančních prostředků za uplynulý 
kalendářní rok, je poskytovatel oprávněn vyloučit v následujících pěti letech jeho žádosti o 
poskytnutí účelových dotací, grantů atd. z prostředků poskytovatele.  

6. Na důkaz výslovného souhlasu s obsahem a všemi ustanoveními této smlouvy a své pravé, 
svobodné a vážné vůle, je tato smlouva po jejím přečtení smluvními stranami vlastnoručně 
podepsána. 

7. Tato smlouva je platná a účinná dnem podpisu oběma smluvními stranami. 
8. Tato smlouva byla schválena usnesením zastupitelstva města Manětín č. xxx/24 ze dne 13. 11. 

2024. 

 

 

 

 

V Manětíně dne:                                  V Manětíně dne: 
 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………                                   …………………………………………… 

     za poskytovatele                                               za příjemce 

                    Kamil Hanus                                                                 P. Günther Herbert Ecklbauer  
 

 



Rozpočtové opatření

Organizace:     00258091    Město Manětín

Číslo změny:      7

Dne:    

Text rozpočtového opatření:   Navýšení příjmů a výdajů rozpočtu

Zaúčtovat:
Příjmy (v tis.Kč)
231 13 1345 Příjem z poplatku z komunálního odpadu 8,000 Kč                 

231 13 1361 Příjem ze správních poplatků 50,000 Kč              

231 13 1511 Příjem z daně z nemovitých věcí 500,000 Kč            

231 13 4122 Neinv. přijaté transfery od krajů 18,346 Kč              

231 13 4116 Ostatní neinv. přijaté transfery ze SR 24,163 Kč              

231 13 4116 Ostatní neinv. přijaté transfery ze SR 1 268,000 Kč         

231 13 4116 Ostatní neinv. přijaté transfery ze SR 16,334 Kč-              

231 13 3319 Ostatní záležitosti kultury 40,000 Kč              

231 13 3392 Zájmová činnost v kultuře 8,000 Kč                 

231 13 3612 Bytové hospodářství 200,000 Kč            

231 13 3632 Pohřebnictví 100,000 Kč            

231 13 6330 Převody vlastním fondům 70,000 Kč              

Celkem příjmy 2 270,175 Kč         

Výdaje (v tis. Kč)
231 13 1032 Lesní hospodářství 1 024,163 Kč         

231 13 1032 Lesní hospodářství 8 950,000 Kč         

231 13 2321 Odvádění a čištění odpadních vod, kanalizace 1 500,000 Kč-         

231 13 3314 Činnosti knihovnické 20,000 Kč              

231 13 3322 Zachování a obnova kulturních památek 493,000 Kč            

231 13 3412 Sportovní zařízení ve vlastnictví obce 10,000 Kč              

231 13 3429 Ostatní zájmová činnost, rekreace 20,000 Kč              

231 13 3613 Nebytové hospodářství 100,000 Kč            

231 13 3634 Lokální zásobování teplem 300,000 Kč            

231 13 3636 Územní rozvoj 170,000 Kč-            

231 13 3639 Komunální služby a území rozvoj 200,000 Kč            

231 13 3722 Sběr a svoz komunálních odpadů 300,000 Kč            

231 13 4351 Osobní asistence, pečovatelská služba 150,000 Kč-            

231 13 6112 Zastupitelstva obcí 50,000 Kč              

231 13 6330 Převody vlastním fondům 70,000 Kč              

231 13 6399 Ostatní finanční operace 700,000 Kč            

Celkem výdaje 10 417,163 Kč      

Rekapitulace (v tis. Kč)
Rozpočtové příjmy
Rozpočtové výdaje
Financování
Saldo příjmů a výdajů

13.11.2024

68 358,836 Kč         

89 001,698 Kč         

1 956,000 Kč           

20 642,862 Kč-         



Příjmy - výdaje - financování Schodek  rozpočtu a splátky úvěrů města budou  
hrazeny z přebytku hospodaření minulých let
a z termínovaného vkladu města

    starosta města  správce rozpočtu

Komentář  k RO 7
Příjmy:
1345 - navýšení  příjmů z poplatku za odvoz odpadu
1361 - navýšení příjmů ze správních poplatků 
1511 - navýšení příjmů z daně z nemovitých věcí 
4122 - dotace od Plzeňského kraje na pořízení knihovního fondu (20 tis. Kč); vratka  průtokové dotace 
            pro ZŠ - Obědy do škol (-1.654,-- Kč)
4116 - příspěvek od Úřadu práce na vytvoření společensky účelných pracovních míst (24.163,-- Kč),
           dotace od Min. kultury: na MPZ Rabštejn nad Střelou (200 tis. Kč), na MPZ Manětín (1.068 tis. Kč),
           snížení  rozpočt. částky dotace na PC vybavení staveb. úřadů dle skutečných výdajů (-16.334,-- Kč)
3319 - navýšení příjmů z konaných kulturních akcí
3392 - navýšení příjmů za pronájem kulturního domu v Manětíně
3612 - navýšení příjmů z pronájmu bytů 
3632 - navýšení příjmů za  užívání hrobových míst vč. služeb dle nově uzavíraných smluv
6330 - příděl do sociálního fondu města - stejná částka je i ve výdajích na par. 6330

Výdaje:
1032 - zapojení příspěvku  od ÚP na mzdy dělníků (24.163,--Kč), navýšení provozních výdajů na těžbu a 
            opravy, výdaje na pořízení traktoru, vleku, navijáku a štípačky pro lesní hospodářství (8.950 tis. Kč)
2321 - snížení výdajů na rozšíření kanalizace - v letošním roce akce nebude započata
3314 - zapojení dotace na pořízení knihovního fondu  do výdajů
3322 - zapojení části dotace na obnovu památek v MPZ Manětín k odeslání jiným vlastníkům dle rozhodnutí
3412 - navýšení výdajů na provoz víceúčelového hřiště
3429 - navýšení výdajů na zajištění chemického WC a elektřinu na koupališti v Manětíně
3613 - navýšení výdajů na elektřinu, drobné opravy vč. materiálu
3634 - navýšení výdajů na nákup uhlí do kotelen provozovaných městem
3636 - snížení rozpočtovaných výdajů na pořízení techniky pro mikroregion - skutečné výdaje nižší
3639 - navýšení provozních výdajů pracovní čety na opravy vozidel, materiál, služby
3722 - navýšení výdajů na sběr a svoz komunálních odpadů
4351 - snížení rozpočtovaných výdajů na zajištění pečovatelské služby  - celkové výdaje budou nižší
6112 - navýšení výdajů na odvody z odměn zastupitelů 
6399 - navýšení výdajů na odvod DPH (za prodané pozemky v Z3)

Paragraf 3113  - Základní školy - schválený rozpočet 1500 tis. Kč ( v tom příspěvek na činnost 
1150 tis. Kč = pol. 5331 a modernizace budovy školy 350 tis. Kč = pol. 5171)
Na žádost ředitele ZŠ na navýšení příspěvku na provoz bude v rámci paragrafu proveden převod
prostředků ve výši 135 tis. Kč z položky 5171 - opravy, udržování (v letošním roce dosud nebyly tyto
prostředky využity)  na položku 5331 - neinvestiční příspěvky zřízeným PO,  čímž bude navýšen
příspěvek na provoz ZŠ Manětín bez nutnosti navýšení celkových rozpočtovaných výdajů 
na paragrafu 3113 Základní školy

18 686,862 Kč-         



 

 

Město Manětín 

starosta města 

Kamil Hanus 

Manětín 89 

331 62 Manětín 

 

 

 

 

V Manětíně dne 23. 10. 2024 

 

 

 

 

Věc: Rezignace na mandát zastupitele 

 

 

 

Já, Josef Gilbert Matuška,  zvolen 

zastupitelem 24. 9. 2022, dle § 55, odstavec 2, písmeno b) Zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí, rezignuji na mandát zastupitele. V tomto volebním období se neztotožňuji 

s činností představitelů města a vedením městského úřadu, u kterých může docházet k porušování 

právních předpisů a nechci za to nést odpovědnost. Mám jiné vnímání dodržování zákonných 

povinností a tento způsob vedení města mi není vlastní. Absence jakékoli koncepce či vize nebo 

nemožnost konstruktivní a slušné diskuse respektující jednotlivé diskutující, ba dokonce i strach 

některých zastupitelů se ozvat s jiným pohledem či názorem, než má první místostarosta města, je 

něco, v čem se nechci dále pohybovat, ani se na tom jakkoli podílet. Nesouhlasím ani s tendenčním 

vedením zápisů ze zasedání zastupitelstva. 

 

. 

 

 

 

S pozdravem

 

 

 

 

 

Mgr. Josef Gilbert Matuška 



Mgr. Jaroslav Hruška, DiS. 

331 62 Manětín  
 

 

Stvolny 23.10.2024 

 

Městský úřad Manětín 

K rukám starosty města 

 

331 62  Manětín 89 

 

 

 

 

Rezignace člena zastupitelstva  
 

Oznamuji Vám tímto, že v souladu s § 55, odst. 2, písm. b), zákona č. 491/2001 Sb., zákona 

o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, rezignuji na mandát zastupitele 

města Manětín. 
Důvodem mé rezignace je skutečnost, že se dlouhodobě neztotožňuji se způsobem řízení 

města, které podle mého přesvědčení není v souladu s právním řádem České republiky. K 
opakovanému ignorování právních předpisů dochází především ze strany prvního 
místostarosty. Dalším důvodem je absence kontroly řízení města ze strany tajemnice městského 
úřadu. Její svévolné chování dosáhlo takové intenzity, že výkon její funkce je pro mne zcela 

nedůvěryhodný. Za této situace je tak narušena zásada vyváženého poměru moci na radnici 
mezi volenými zástupci a úředníky územně správních celků. Takový postup je pro samotné 
město škodlivý.  

V neposlední řadě je důvodem mé rezignace opakovaný konfrontační a urážlivý způsob 
komunikace ze strany prvního místostarosty. Při diskuzích není schopen oddělit svůj osobní 
postoj od profesionálního výkonu funkce místostarosty. Jeho chování k oponentům je za hranou 

slušného chování, narušuje zásady ochrany osobnosti a nemá místo ve slušné občanské 
společnosti.   

 

Z těchto důvodů nejsem schopen zajistit řádný výkon zastupitele města. 
 

  

 

     

 

 

    

Jaroslav Hruška 

 

 
 



Ing. Václav Koudele 

 

 

 

 

Město Manětín 

k rukám starosty města 

Manětín 89 

331 62  Manětín 

 

 

Rezignace na funkci zastupitele města a předsedy kontrolního výboru 

 

Vážený pane starosto, 

tímto rezignuji na funkci zastupitele města a předsedy kontrolního výboru.  

Důvodem je můj rozdílný názor na výklad souladu se zákonem u některých činností 
města, např. v oblasti zákona o zadávání veřejných zakázek. Důvodem rovněž je velmi 
negativní nálada v zastupitelstvu. Dochází k absenci rozumné diskuse bez osobních 
útoků. Městu chybí dlouhodobá strategie a projekty, jejichž realizace přesahuje jedno 
volební období. Tato absence dlouhodobých cílů je pro Manětín a jeho občany velmi 
škodlivá.  

Na závěr bych chtěl zastupitelům popřát, ať se jim daří naplňovat jejich cíle. 

 

V Manětíně dne 23.10.2024 

 

 

Ing. Václav Koudele  

 

 



Jiří Pešík 

Město Manětín 

starosta města 

Kamila Hanus 

Manětín 89 

331 62 Manětín  

Rezignace na mandát zastupitele 

 

Vážený pane starosto, 

Tímto rezignuji na funkci zastupitele města, do které jsem nastoupil jako náhradník po 

rezignaci dvou zástupců kandidátní listiny Občané pro rozvoj Manětínska. Důvodem mé 

rezignace je právě rezignace klíčových osobností z kandidátních listin Občané pro rozvoj 

Manětínska a Pro Manětínsko, bez nichž si své působení v městském zastupitelstvu 

nedokážu představit. 

V Manětíně dne 27. října 2024 

Jiří Pešík 







Jméno Příjmení  : Petr Myslivec 

Adresa : 331 62 

 

Město Manětín 

K rukám starosty města Kamila Hanuse 

Manětín 89 

331 62 Manětín 

 

V Manětíně   dne  5.11.2024 

 

Rezignace na mandát člena Zastupitelstva města Manětín 

 

Vážený pane starosto, 

 

V souladu s § 55 odst. 2 písm. b) zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o 
změnách některých zákonů, v platném znění, tímto rezignuji na mandát člena Zastupitelstva 
města Manětín. 

 

S pozdravem, 

       

 

Myslivec 

Petr

Digitálně podepsal 

Myslivec Petr 

Datum: 2024.11.05 

09:40:21 +01'00'



Radek Sopr 

33162 Manětín 

 

Město Manětín 

K rukám starosty města Kamila Hanuse 

Manětín 89 

331 62 Manětín 

 

V Manětíně dne 13.11.2024 

 

Rezignace na mandát člena Zastupitelstva města Manětín 

 

Vážený pane starosto, 

 

V souladu s § 55 odst. 2 písm. b) zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o 
změnách některých zákonů, v platném znění, tímto rezignuji na mandát člena Zastupitelstva 
města Manětín. 

 

S pozdravem, 

Radek Sopr 

 Radek 

Sopr

Digitálně podepsal 

Radek Sopr 

Datum: 2024.11.13 

06:32:39 +01'00'


